

Møtereferat

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2023)		
Om:	Referat Styremøte tirsdag 26. september 2023		
Møtetid:	Kl. 18:30-20:30	Møtested:	<u>LY14</u>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Malin Helgestad, Anna Eick Heide, Lars Magnus Burø, Stian Norrud Busch, Embla Vegard Aurmo, Marion Elvrum, Trine Lium Aas, Eline Grindberg, Fredrik Mathisen Håstein, Silje Lyngby

Ikke tilstede: Anne Jamgrav Lauve

SAKSLISTE

145/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

146/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk.

Slack v/Jon-Emil

- Jon-Emil kjører lynkurs i basic bruk av Slack.

Allmøtet v/Jon-Emil

- I utgangspunktet hadde vi tenkt å ha allmøtet på Hovedbygget men vi har valgt å flytte det til Gamle Elektro (EL5). Dette er på grunn av at auditoriet i hovedbygget er i 3 etage og det er mange dører man må gjennom for å komme seg dit (og vi er ikke sikker på om vi har tilgang for å komme oss gjennom disse). I tillegg er det en fare for at vi ikke får godkjent å ha skjenk fra NTNU her.

Vedtekter v/Jon-Emil

- Neste gang styret møtes er det vedtekstmøte. Derfor er det viktig at alle sammen setter seg inn i vedtektene. Disse finner man på nettsiden vår under “om oss” og “vedtekter”. Ikke bare er det viktig at alle har lest igjennom det, men man må og tenke over om det er noe vi vil eller bør endre på mens man leser dem.
- Inne på Disken under Formelt > Allmøte > 2023 for styret 2024 > Vedtekter ligger det tre dokumenter; Vedtektene som de er per nå, potensielle endringer og en klass til et interaktivt dokument om vedtektene. Redaksjonelle endringer kan legges direkte inn i det interaktive dokumentet (eller legg de inn i forslag).

Verdensdagen for psykisk helse v/Jon-Emil

- Studentrådet HF/SU ønsker å markere dette den 10. Oktober, som blir midt i høstferien, altså en uke hvoro det er få folk på campus. Linjeforeningene er oppfordret til å stå på stand denne dagen.
- Erudio har booket stand plass 14 (utenfor akademika, ved oppslagstavla vår) fra kl 10 til 13, hvor vi skal skape oppmerksomhet rundt psykisk helse. Kjører reklame om dette på SoMe mandag 09.10.
- Vi selger vafler og donerer pengene til et veldedig formål.
- Hvem kan stille?
 - Lars Magnus, Fredrik, Marion, Jon-Emil

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Fokus på budsjett og alt det administrative som må gjøres.

147/23 Nestleder

Kakemandag + kontorvakt

- For å lokke folk til kontoret har vi innført kakemandag. Her baker styret kake og holder kontoret åpent :) Dette medfører også da at vi *IKKE* holder kontoret åpent utenom dette, da det er enklere å få folk til å komme en dag istedet for hele uka (lært av forrige semester hvor få folk kom innom). Det er derfor viktig at alle i styret (som har mulighet) skriver seg på lista sånn at vi får gjennomført dette.
 - Alle må huske å ta vare på kvitteringer for få tilbake penger for kakemix.
- Angående kontorvakt, så må det ikke være samme person som baker og som har vakt.
- Datomerk eventuelt kaker som settes i kjøleskapet før arrangement

Gjennomgang av rutiner ved kontorvakt

- Gjennomgår rutiner for kontorvakta.

Stand-plan

- For å få litt kontroll over eventuelle stands, burde vi ha en fast stand-plan. I tillegg bør vi være obs på at det går an å ha stands hvor man promoterer Erudio generelt og ikke bare spesifikke arrangementer. Marion fikser et dokument hvor man legger inn datoer for stands og hva man skal promotere/gjøre. Disse legges også inn i aktivitetskalenderen.
- Vi ble enige om å ha stand ca 1 gang i måneden på en varierende ukedag (i tillegg til andre stands for arrangementer). Og så kjører vi stand før allmøte (både på Dragvoll og på Kalvskinnet)

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Allmøte og kakemandag <3

148/23 Arrangementsansvarlig

Ny komite

- Komiteen er oppe og kjører. De er en ivrig gjeng som virkelig vil gjøre ting! Har vært litt oppstartskluss, men Malin har hjulpet dem i gang :)

Ball

- Immatruleringsballet gikk stort sett greit, men det var litt småproblemer som blant annet litt høyt alkoholkonsum hos enkelte deltakere. I tillegg kan vi si at vekter som sto i døra ikke gjorde en jobb som levde opp til våre forventninger (både mtp. Innslipp og takling av hendelser underveis). Alt i alt tror vi at gjestene ikke tenkte veldig mye over det som gikk galt og hadde en fin opplevelse.
- Til neste gang bør vi kanskje vurdere om styret og eksterne skal flyttes bakover, slik at det blir enklere for medlemmer å følge med på det som skjer på scena (dette er fordi styret følger med uansett!)

Åre

- Buss er nå booka (og her kan vi gi tilbakemelding på om vi trenger flere eller færre plasser). Komiteen har stått på stand både på Kalvskinnnet og på Dragvoll for å promotere dette!
- Første slipp av billetter gikk FORT unna, og alle billettene ble utsolgt på ett til to minutter! Slipp nummer to er på søndag 1 oktober, og i tillegg legges det ut et interessedkjema dersom disse billettene også skulle rives bort (slik at vi kan se på muligheten for å booke flere hytter om det skulle være veldig stor interesse).
- Opprett og en venteliste, og send ut en mail til de som FÅR plass på slipp 2. Husk også å varsle om at man kan havne på venteliste selv om man får sendt igjennom skjemaet under slippet.
- Malin lager et infoskriv om hva som kan være lurt å tenke over i Åre (som f.eks at det blir en times stopp på Storlien, og at TING KOMMER TIL Å TA TID slik at folk smører seg med tålmodighet!!!)

Fremtidige arrangementer (halloween, nyttårsball, oktoberfest, post-praksis fest)

- Det er en del helger framover hvor det ikke skjer så veldig mye, og arrangementer kommer fortløpende.

- Oktoberfest: 20 oktober på Studio26. Det er en del økonomiske midler som Arrkom ikke har benyttet seg av, så dette brukes blant annet til leie her. Vi tar 50 kr for en billett for å forsikre oss om at folk ikke melder seg på (og tar opp en plass) uten å komme på selve arrangementet. Vi kan bruke de røde festivalbåndene som ligger i skuffen på kontoret som bevis på betaling.
- Halloween: Blir felles fest med Salt og Spanskrøret på Havet 27. Oktober. Vi har fått 140 billetter (av totalt 300 stk).
- Post-praksis fest: Har leid hele overetasjen på Studio26 i samarbeid med Spanskrøret, og dette skjer 17. November.
- Julebord: På grunn av eksamensperiode flyttes dette til nyttårsbord, og datoen 7. Januar forslås (men her er man fleksibel mtp dato). Dette arrangementet er i planleggingsfasen enda.

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Fortsette med arrangementer 😊

149/23 Sosialansvarlig

Tidligere arrangementer

- Siden sist har det vært et arrangement; opptaksfest.

Fremtidige arrangementer

- Mens møtet foregår, er det også byttekveld på Kalvskinnet som virker som om det er en suksess. I tillegg blir det Erudio Cava og kosekveld på Mormors framover.

Oppmøte på opptaksfesten

- Informerer om kjempebra oppmøte og et generelt bra arrangement, men labert oppmøte fra styret...

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Fortsette med arrangementer. Keepin' it up

150/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- 18 oktober blir det quiz igjen, og den 28. Sept er det skrivestue.
- Jobber med å få til seminar (med utgangspunkt i verdensdagen for psykisk helse, som blir uka etter eller to uker etter)
- Ellers er komiteen på plass og det virker som det er god stemning innad i gruppa.

151/23 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Finpusse på aktivitetskalender for oktober som skal publiseres på nettsida vår (Ser ut som om det er mye gøy som skjer i oktober!)
- Viktig at alle fastsetter datoer så fort som mulig (helst før slutten av måneden før) slik at man får lagt det inn i kalenderen!

152/23 Grafisk

Midler til printing av plakat v/Stian

- Stian har funnet ut at 1 stk A3 plakat fra grafisk koster 247 kr!!! Dette er det ikke budsjettet for, så dersom man skal benytte seg av dette så må de økonomiske midlene tas fra noe annet, vi blir derfor enige om at hver enkelt får printe på vanlige A3 ark i stedet for å gå til grafisk.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Legg inn på flytskjema som vanlig :)
- Genser til komiteene: Komiteledere slenger ut et spørsmål om størrelse osv innad i gruppa si, så fikses dette internt litt slik som styregenser.

153/23 Aktivitetsansvarlig

Baller på lageret v/Silje

- Det er litt lite praktisk at ballene ligger på lageret fordi det er tungvindt for trenere som ikke har tilgang til å hente dem. Etterspurte muligheten til å få skap i idrettsbygget for å ha disse i, men fikk svar om at skapene er flyttet til Gløs og dermed ikke tilgjengelig. Kanskje bør vi vurdere å gi en trener i hvert lag tilgang til lageret vårt?

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Holde ting gående og keep it up under praksis. Mye kamper framover og man vil helst prøve å få med seg alt. Volley er i gang og har fått snakka med trener (plan om å melde seg på serie til våren). Ny semesterrekord i håndball!

154/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Ikke tilstede. Spørsmål tas på slack

155/23 Økonomiansvarlig

Bevertningspenger

- Trine sender ut oversikt over bevertningspenger for semesteret på Slack slik at alle kan se det.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Fortsette som vanlig.
- Jobbe med budsjett til neste neste møte.

156/23 Faddersjefer

Fadderutvalget

- Det vil ikke få noen konsekvenser for at det var få som møtte opp på Fadderutvalget sitt arrangement helt i starten av fadderuka før immatrikulering.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Skrive erfaringsskriv og rapporter.

157/23 Eventuelt

Linjelederforumet v/Jon-Emil

- Dette er et møte med alle linjeforeningsledere på Dragvoll som skjer med jevne mellomrom hvor man diskuterer ulike saker. Ordstyrer og referent skal byttes ut i nærmeste framtid, og det er derfor spurt om det er noen som er interesserte i å ta over. Er man det, tar man kontakt med Jon-Emil for mer info.

Ekstern promotering v/Jon-Emil

- Vi får en rekke spørsmål om promotering av eksterne interessenter på mail. Vanligvis blir disse oversett, ellers er det tatt opp med styret om det er ønskelig eller ikke. Hva tenker vi om det?
 - Det er veldig mye som skjer i kanalene våre fra før av og vi vil ikke spamme medlemmene våre og gi ut for mye informasjon heller. En løsning kan eventuelt være å lage et forum for sånt på nettsiden vår (og promotere til dette hvis vi skulle gjort noe med det). Dette er ikke noe vi får veldig mye ut av, men styret blir enige om at hvis det er noen fra Erudio som ønsker promo så kan vi vurdere det, men ellers blir det lite relevant.
 - Apropos forum; kunne vurdert å åpne et forum for BA/MA på nettsiden vår for å komme i kontakt med informanter til oppgaver, da dette kan være litt vanskelig. Usikkert om hvordan dette eventuelt skal promoveres.

Julekort v/Jon-Emil

- Dette er veldig dumt å planlegge for seint, så dette bør gjøres i god tid. Et perfekt tidspunkt vil trolig være hytteturen, hvor vi kan få tatt et gøyalt bilde. Vi må legge litt innsats i bildet, og køddebilder er ofte gøy. Alle i styret tenker over ideer og så tar vi diskusjonen videre i Messengergruppa.

Eventuelt v/alle

- Skap på Kalvskinnet: Hvordan ligger det an? Sist fikk vi svar om å prøve å skaffe et vanlig skap. Hør med tillitsvalgte

- Gensere fra tidligere bestilling legges fram på kontoret.

Møteplan v/alle

- Neste møte blir 10 oktober kl 18:30 og dette skjer digitalt. Deretter blir neste møte 24 oktober kl 18:00 (MERK endret tidspunkt)!
- Vedtekstmøter blir 8. Oktober kl 10:00-13:00 og 15.oktober kl 16:00-19:00-

Møteevaluering v/alle

- Vi har holdt oss stort sett bra til tidsrammen som var satt. Vi har hatt gode innspill og gode diskusjoner.
- Fint med mye og variert møtesnacks!

Møte hevet: 20:36